
 

Referat af Autors generalforsamling 21. marts 2023 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse 

4. Godkendelse af gennemsigtighedsrapport 

5. Fremlæggelse af budget til orientering 

6. Forslag om anvendelse af midler modtaget fra Copydan 

7. 7 Forslag fra bestyrelsen 

7a. Forslag til vedtægtsændring. 

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer, der vælges for 3 år 

9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen, der vælges for 1 år 

10. Valg af 2 kritiske revisorer, der vælges for 1 år 

11. Eventuelt 

 

1) Casper Andreasen blev valgt som dirigent og erklærede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet 

og beslutningsdygtig. 

 

2) Bestyrelsen beretning – Lasse Matthiessen fremlagde bestyrelsens beretning. 

 

3) Andreas Hemmeth fremlagde hovedtrækkene af årsregnskabet. Årsregnskabet blev godkendt af 

generalforsamlingen. 

 

4) Godkendelse af gennemsigtighedsrapporten. Gennemsigtighedsrapporten blev godkendt.  

 

5) Fremlæggelse af budget til orientering 

Andreas Hemmeth fremlagde budgettet for 2023 

Leif Ernstsen fremlagde de kritiske revisorers beretning. Debat om fordeling af Kodas midler 

mellem foreningerne.  

 

6) Forslag om anvendelse af midler modtaget fra Copydan.  

Forslaget blev godkendt.  

7) Forslag til vedtægtsændring.  

Efter en kortere debat om hvorvidt barsel og orlov v. sygdom skal være en del af forslaget, blev 

forslaget godkendt af generalforsamlingen. Forslaget kommer til afstemning på en kommende 

ekstraordinær generalforsamling.  

8) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer, der vælges for 3 år. 

Andreas Martin Sommer og Astrid Cordes blev valgt som bestyrelsesmedlemmer.  

9) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen, der vælges for 1 år.  

Nanna Larsen blev valgt som 1. suppleant og Marc Facchini Madsen blev valgt ind som 2. suppleant.  

 



 
 

10) Valg af 2 kritiske revisorer, der vælges for 1 år.  

Bent Malinovski og Leif Ernstsen blev valgt ind.  

 

11) Eventuelt 

Debat om bl.a. om Koda, netværket Musiklivets Partnerskab. Der blev også advokeret for at skabe 

bedre indsigt i Kodas puljer, en debat om AI, Opfordring til en konkret kontakt (telefon fx) til selve 

generalforsamlingen, hvis man må melde afbud 

 

 

Der var ingen indkomne medlemsforslag til denne generalforsamling.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Lars Meiling, 21.03.2023   

 

 


